
 

 
 

Referat - Skolebestyrelsesmøde 
Skolecenter Jetsmark 

Onsdag den 21. marts klokken 19.00-21.00 
 

Mødet afholdes på Kaas-afdelingen 

 
 

Deltagere: 
Rikke Olssen (formand), Kjeld Hedegaard (næstformand), Kristian Kristensen (for- 
ældrerepræsentant), Lotte D. Mortensen (forældrerepræsentant/specialafd.), Dorte 
Ankerstjerne (forældrerepræsentant), Janni Ladefoged Kristiansen (forældrerepræ- 
sentant), Pernille Schou (forældrerepræsentant), Louise Justesen (medarbejderre- 
præsentant, Pandrup), Inge-Lise Thomsen (medarbejderrepræsentant, Kaas), 
elevrepræsentanter, Jakob Voldby (skoleleder, sekretær), Henrik Møller/Lars Bang 
(afdelings- leder) 

➢ Eleverne deltager til og med punkt 4 
 

Fraværende/afbud:Kristian Kristensen, Elevrådet, Lotte Mortensen 
 
 

1. Dialog med elevrådsrepræsentanterne 
Ansvarlig: Rikke Olssen, klokken 19.00-19.15 

 
Opfølgning fra sidst: 

- Tiltag for at højne elevernes bevidsthed om at holde det pænt på 
- Toiletterne, imellem de daglige rengøringer. 
- Tiltag for at skabe ro på gangene i frikvarterer? 

- Opfølgning ringetider ift. bus, linjer mv. 
 

Nyt fra elevrådet 
 

Referat: Punktet udgår 
 
 
 
 
 



 

2. Planlægning af undervisning den 13. april 
Ansvarlig: Pernille Schou/Rikke Olssen, klokken 19.15-19.30 

 
Skolens personale skal på seminar den 13. april, hvilket betyder at der skal laves 
alternativ undervisning for indskoling og mellemtrin i tidsrummet klokken 12-14, 
samt for de elever, der normalt anvender SFO’en fredag eftermiddag. Skolebesty- 
relsen har opfordret forældrerådene til at komme med løsninger og bidrage til at 
dække disse timer.  

 
På punktet behandles opfølgning på de respons der er kommet fra klasserne og             
laves en endelig plan og beslutning om hvordan undervisningen tilrettelægges. 

 
Referat: 

Skolebestyrelsen bakker op om skolens indsatser ift at klæde medarbejdere på til den 
kommende opgave med at samle faserne, og glæder sig over at det er lykkedes at få engageret 
forældrerådene i at finde løsninger på en anden undervisning, mens personalet dygtiggør sig.  

- Specialafdeling: Skolen finder selv en løsning ift skole/SFO tiden 
- Førskolebørn: SFO fra kl12 med husets studerende og faste vikar 
- Det har ikke været mulig at finde en forældreløsning på flere klassetrin. Skolen finder en løsning 

til de klasser, hvor der ikke er fundet løsninger i klasseforældrerådene. 
 

 
3. Vision, værdier og principper 
Ansvarlig: Rikke Olssen, klokken 19.30-19.50 

 
På sidste møde, fik vi gennemgået og godkendt princip for kontaktforældre. På mødet 
arbejdes der videre med: Princip for SFO og der aftales nærmere omkring formidling og 
implementering af de vedtagne principper. 

 
 

Referat: 
- Princip for SFO godkendes. Princippet offentliggøres på skolens hjemmeside og i kommende nyhedsbrev.  
- Skolebestyrelsens arbejde med principperne genoptages efter sommerferien.  

 

4. Orientering fra formanden 
Ansvarlig: Rikke Olssen, klokken 19.50-20.00 

 
Skolens arbejde med data – hvordan agerer vi ift. fx trivselsmålinger, den 
kommende persondataforordning mv. – skal vi ændre vores antimobbestra- 
tegi? UVM har besluttet at udsætte de nationale trivselsundersøgelser i 
2018 (skulle have været igangsat her medio januar). 

o https://uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2018/jan/180108-den-nationale- 
trivselsmaaling-i-folkeskolen 

o https://www.folkeskolen.dk/622732/trivselsmaaling-stoppes-af-frygt- 
for-brud-paa-persondataregler 

Der er kommet nyt fra forvaltningen. 
 

Referat: 
 

https://uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2018/jan/180108-den-nationale-trivselsmaaling-i-folkeskolen
https://uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2018/jan/180108-den-nationale-trivselsmaaling-i-folkeskolen
https://www.folkeskolen.dk/622732/trivselsmaaling-stoppes-af-frygt-for-brud-paa-persondataregler
https://www.folkeskolen.dk/622732/trivselsmaaling-stoppes-af-frygt-for-brud-paa-persondataregler


 

- Rikke orienterede skolebestyrelsen omkring trivselsmåling 
 
  

 



 

 
 

5. Orientering fra ledelsen og medarbejderrepræsentan- 
terne 

Ansvarlig: Jakob Voldby, klokken 20.00-20.20 
Status på skoleboden ”Jetsmark Skolemad”, aftale med DGI-huset mv. 

● Nyt fra afdelingerne/SFO (Lars) 
● Nyt fra medarbejderne (Inge-Lise og Louise) 

Øvrigt nyt fra ledelsen (Jakob) 
Kommende skolebestyrelsesvalg – valgmøde den 8. maj. Planlægning, op- 
stilling mv. – nyt 
Høringssvar 

 

Referat: 
- Jakob har været i dialog med Bodens personale ift genåbning af boden, efter et længerevarende 

sygdomsforløb. Der er fortsat ikke dato på hvornår den starter.  
- Specialafdeling er flyttet til nye rammer. Første etape er gået godt og er forventelig på plads 

efter påske. De nye rammer bliver vel modtaget af børn og personale 
- Pandrup: de nye rammer tager sig godt ud. SFO flytter i de nye rammer efter påske. På 

trivselsdagen var indskolingen i Pandrup herunder rundvisning af Kås indskolingselever 
- 3. klasserne Kås/Pandrup skal sammen på lejrskole i april til Løkken. 3. klasserne har haft 

fælles fest i Kås med rundvisning. 
- Kås: Flytning i forbindelse med samling af faserne og opstart heraf 1. juni optager personalet og 

ledelse. 
- Der arbejdes stadig på en plan for et arrangement den 8. maj ifm valg til skolebestyrelsen 
- Skolebestyrelsen præciserer arbejdsgangene omkring høringssvar som bestyrelsen afgiver. 

 

6. Proces ift. samling af faserne 
Ansvarlig: Jakob Voldby, klokken 20.20-20.45 

 
Den nye kommunalbestyrelse besluttede formelt det kommende etapeopdelte sko-         
lebyggeri i Jetsmarkområdet, på deres møde den 15. februar. Den kommende sty-            
regruppe, der skal arbejde med projektet er: 

Formand og næstformand i Økonomiudvalget 
Formand og næstformand i Børne- og Familieudvalget 
Kommunaldirektør 
Børne- og Familiedirektør 
Vækst- og Udviklingsdirektør 
Skole- og Dagtilbudschef 

 
Styregruppen havde møde den 19. marts. Kommunen vil desuden involvere 
lokalbefolkning, skolebestyrelse, elever, medarbejdere og ledelse. Planlægningen 
af skolebyggeriet går så småt i gang i løbet af det første halvår i år. Placering af 
skolen er ikke besluttet, men der er 4 placeringer i spil. 

 

http://skole-foraeldre.dk/skolebestyrelsesvalg2018
http://skole-foraeldre.dk/skolebestyrelsesvalg2018


 

Skolebestyrelsen orienteres om eventuelt nyt i denne proces og drøfter hvad den 
kommende proces får af betydning for skolebestyrelsens arbejde og hvilke input 
bestyrelsen måtte have både lokalt ift. skolens daglige arbejde og politisk ift. plan- 
lægningsfasen af byggeriet. 

 
Referat: 

- Skolens ledelse har haft sparringsmøder med en skole fra Hjørring, som har været 
igennem øvelsen med at samle to skoler, og har blandt andet draget disse erfaringer ind 
i drøftelser omkring hvad vi skal gøre på Skolecenter Jetsmark. 

- Jakob anbefaler et ekstraordinært skolebestyrelsesmøde 4. april ift at træffe beslutning 
om klassedannelser ift sammenlægning af faserne. Der skal træffes beslutning medio 
april som er meldt ud tidligere på året. Bestyrelsen mødes den 4/4. 

7. Skolens budget 
Ansvarlig: Jakob Voldby, klokken 20.45-20.50 

Status på skolens budget og regnskab 

Referat: 

  

8. Løst og fast 
Ansvarlig: alle, klokken 20.50-21.00 

 
Referat: 

- Trafikale forhold omkring skolen i Pandrup og Skolevej drøftes. Bestyrelsen tager 
kontakt til projektets projektleder for at høre nærmere omkring klargøring til den nye 
organisering pr. 1. juni. 

---------------------------------------------------- 
Mødekalender 

 

 


